
MARIJA BRAJDIĆ VUKOVIĆ:  

- Dobar dan još jednom.  

Ja imam pitanje za gradonačelnika. Prošli su deseci godina otkad je zadnja tržnica 

izgrađena u gradu Zagrebu. Mi smo i tijekom naše kampanje zapravo boravili dosta i u Vrapču 

gdje je tržnica u jadnom i neadekvatnom stanju. Svi znamo da su tržnice ne samo mjesta koja 

su rado posjećena radi kupovine namirnica već su na neki način ritual i ljudi u Zagrebu vole 

hodat na tržnice i tamo se i družit i popit kavu nakon subotnje kupovine i znamo da su to mjesta 

nekakvog druženja u kvartovima i vrlo bitna.  

Tržnica u Vrapču je u jadnom stanju kao što vjerojatno svi znate već jako dugo i mi smo se 

dosta time bavili i razmišljali o tome. U prethodnom mandatu je u vijeću gradske četvrti, 

zapravo vijeće gradske četvrti se bilo bavilo time i osiguralo je projekt međutim nikad nije 

napravljena dokumentacija koja je bila potrebna za zapravo rad na toj tržnici.  

E sad mi smo u ovom mandatu, koliko se sjećam gradski ured je proveo zapravo potrebne radnje 

i koliko znam došli smo i do javne nabave za izvođača. Ja bih molila sada onda gradonačelnika 

da nas izvijesti o tome da li smo blizu tog prekrasnog rješenja za Vrapče. Evo.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Evo blizu smo al' koliko smo blizu će odgovorit dogradonačelnik.  

 

LUKA KORLAET:  

- Hvala na pitanju.  

Prvo samo uvodno, dakle podružnica Holdingova, Tržnice, Zagrebačke tržnice radi 

strategiju razvoja svih tržnica pa tako i ove. Neke od tržnica će izgubiti svoju funkciju, postat 

će kulturni centri poput Tržnice Trnje. Kreće se, planira se rekonstrukcija   

 

UPADICA iz klupe: - Glasnije!  

 

LUKA KORLAET:  

- rekonstrukcija Dolca, a što se tiče dugo očekivane nove zgrade tržnice u Vrapču u 

Vrapčanskoj 3, zgrade od 500-tinjak kvadrata na mjestu stare zgrade radi se o zgradi u dvije 

zone, zona lokala i zona štandova, podzemna garaža s 21 mjestom i 5 nadzemnih parkinga i 

uređenjem parka s južne strane sve skupa kreće. Odluka o odabiru je na samom kraju. Rok za 

žalbe je istekao upravo sinoć, dakle možemo očekivat njenu pravomoćnost za koji dan odnosno 

ugovaranje i uvođenje izvođača u posao u siječnju. Rok je 8 mjeseci. Prvo se treba uklonit stara 

zgrada a onda kreće gradnja. Dakle do jeseni bi smo trebali imati novu zgradu tržnice u Vrapču. 

Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala dogradonačelniče.  

Želite li dodatno objašnjenje? Ne.  

 


